

FOR IMMEDIATE RELEASE

Euronaval 2024: Arkeocean to Develop a Record-breaking Swarm System with Several Thousands of Micro-AUVs

4 November 2024, Paris, France — [Arkeocean](https://www.arkeocean.com) is proud to announce the enforcement of a record-breaking contract to develop a swarm system with several thousands of micro-Autonomous Underwater Vehicles (AUVs) for deep-water missions. This ambitious project, for an undisclosed customer, is set to establish a new record in the AUV sector, underscoring Arkeocean's commitment to advancing underwater exploration and swarm technology.

With hundreds of initial deliveries expected by the end of 2025, Arkeocean is poised to push the boundaries of underwater exploration with swarms of micro-AUVs. This project not only highlights the company's technological prowess but also its dedication to addressing the evolving demands of the underwater exploration industry.

Arkeocean's swarm technology allows for the deployment of multiple coordinated AUVs, executing complex missions more efficiently for defense, energy and environmental monitoring. This capability not only enhances operational performance but also significantly reduces costs, resources consumption and environmental impact.



To find our more, visit Arkeocean at Euronaval on the French **Ministère des Forces Armées stand G98 and the **Pole Mer Méditerranée stand D66**.**

About ARKEOCEAN:

Arkeocean is a leader in innovation, specializing in swarms of Autonomous Underwater Vehicles (AUVs) for defense, energy, and environmental protection applications. Our cutting-edge technology revolutionizes underwater operations, providing unprecedented capabilities for securing critical areas, conducting surveillance missions, and monitoring marine ecosystems. In 2023, Arkeocean was the proud recipient of the coveted Perseus Label awarded by the French Navy (EMM) and the French Defense Procurement Agency (DGA). Arkeocean was also awarded the Euronaval 2022 innovation award. www.arkeocean.com

Press contact : Virginie Brizard +33 7 81 84 86 63 / Virginie.brizard@arkeocean.com

Euronaval 2024 : Arkeocean va développer un système d'essaim record avec plusieurs milliers de micro-AUVs

4 novembre 2024, Paris, France – [Arkeocean](#) est fier d'annoncer la signature d'un contrat record pour le développement d'un système par essaim comprenant plusieurs milliers de micro-drones autonomes sous-marins (AUVs) pour des missions en eaux profondes. Ce projet ambitieux, pour un client anonyme, est sur le point d'établir un nouveau record dans le secteur des AUVs, soulignant l'engagement d'Arkeocean pour faire progresser l'exploration sous-marine et la technologie en essaim.

Avec des centaines de livraisons initiales attendues d'ici fin 2025, Arkeocean est en passe de repousser les limites de l'exploration sous-marine avec des essais de micro-AUVs. Ce projet met non seulement en valeur les prouesses technologiques de l'entreprise, mais également son engagement à répondre aux demandes changeantes de l'industrie de l'exploration sous-marine.

La technologie en essaim d'Arkeocean permet le déploiement de plusieurs AUV coordonnés, exécutant plus efficacement des missions complexes de surveillance de la défense, de l'énergie et de l'environnement. Cette capacité améliore non seulement les performances opérationnelles, mais réduit également considérablement les coûts, la consommation de ressources et l'impact environnemental.



Pour en savoir plus, rendez-vous chez Arkeocean à Euronaval sur le **stand G98 du **Ministère des Armées** et sur le **stand D66** du Pôle Mer Méditerranée.**

ARKEOCEAN

À propos d'ARKEOCÉAN : Arkeocean est un leader de l'innovation, spécialisé dans les essaims de micro-drones autonomes sous-marins (AUV) destinés aux applications de défense, d'énergie et de protection de l'environnement. Notre technologie de pointe révolutionne les opérations sous-marines, offrant des capacités sans précédent pour sécuriser les zones critiques, mener des missions de surveillance et surveiller les écosystèmes marins. En 2023, Arkeocean a reçu le très convoité Label Perseus décerné par la Marine Nationale et la Direction Générale de l'Armement. Arkeocean a également reçu le prix de l'innovation Euronaval 2022. www.arkeocean.com

Contact presse : Virginie Brizard 07 81 84 86 63 / Virginie.brizard@arkeocean.com